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Uit de beantwoording valt te lezen dat de C2000 Portofoons als instrument worden gebruikt 
om de veiligheid van de Boa’s te kunnen waarborgen, alsook om het contact met de politie te 
blijven onderhouden. Hiermee wordt een structureel budget geraamd van 50 000 euro.

Bent u met mij eens dat dit middel veel meer mogelijkheden biedt dan wat de Boa’s nodig 
hebben? Bent u met mij eens dat er betere alternatieve zijn om de veiligheid van onze boa’s te 
waarborgen zoals bv. de Bodycams? Deze worden eenmalig aangeschaft en hebben 
aannemelijk bewezen de veiligheid dan wel veiligheidsgevoel van de boa’s in een aantal 
gemeentes aanzienlijk te hebben verbeterd. Bijkomend voordeel is dat de Bodycams 
eigendom blijven van de gemeente, in tegenstelling van de C2000 portofoons.

Waarom is dit middel -dus de Bodycams, wat uiteraard goedkoper en efficiënter is-  niet 
onderzocht? Wordt er nog nagedacht om de Boa’s uit te rusten met een proportioneel 
beschermingsmiddel/geweldsmiddel, zoal bv. een wapenstok? Zodat ze zo min mogelijk 
afhankelijk hoeven te zijn van de politiecapaciteit, die overigens al kampt met een forse 
onderbezetting.

Beantwoording bodycam:

Het gebruik van bodycams door de Boa’s is onderzocht. Dit wordt momenteel nog uitgelopen.

Een C2000 portofoon is een instrument wat zowel de veiligheid van de Boa als de communicatie 
(samenwerking met politie) ten goede komt. Een C2000 portofoon heeft bij een mogelijke 
geweldssituatie een zeer snelle helpende en ondersteunende werking voor de Boa. Door snelle 
interventie/ondersteuning van de politie is er minder kans op letsel. Een bodycam heeft bij dezelfde 
situatie een meer registrerende rol voor eventuele latere vervolging (nadat het kwaad al is 
geschiedt). Daarnaast kan de meldkamer van de politie  middels een ingebouwde GPS chip in de 
C2000 portofoon exact zien waar de Boa zich bevindt. Dit kan bv bij een levensreddende situatie van 
de Boa zelf (bij het niet reageren van de Boa op de meldkamer), zeer effectief zijn om snel ter plaatse 
te zijn om eventueel 1e hulp te verlenen.

Beantwoording wapenstok;

De Rijswijkse Boa’s zijn inmiddels getraind en getoetst door de politieacademie op het gebruik van de 
wapenstok en alle daaraan vereiste bekwaamheidseisen. De uiteindelijke besluitvorming tot 
daadwerkelijk toekenning en dragen/gebruiken van de wapenstok is gemandateerd aan de lokale 
driehoek (burgemeester, politie en OM). 


